国内转聘外教办理外国专家证所需材料

Materials for Application for Foreign Expert Certificate

1. 个人简历，其中教育经历和工作经历时间需精确到年份和月份。除此之外，还可以提供相关工作成就（包括获奖、出版物等）及其获得时间（精确到年份）和地点。

1. Please provide your resume. As for the education experience and working experience in the resume, please provide the starting date (year and month) and the expiration date (year and month) additionally. You can also provide the significant awards and/or publications, if any, and when (year) and where (country) you achieved them.

2. 护照、居留许可、文凭、原外国专家证以及最新体检证明的扫描件。

2. Please provide the scan of your passport, residence permit, diploma, current foreign expert certificate and latest health certificate.

3. 最近工作单位盖章推荐信和电子版证件照片，白底蓝底均可。

3. Please provide the recommendation letter which is sealed by your latest working place and digital photo for passport or other certificate, in white or blue background.

4. 如有随行家属，除需提供其护照复印件外。配偶须提供婚姻关系证明，18岁以下子女须提供出生证明（18岁以上子女不再作为随行家属）。
4. If you have the accompanying family member(s), please provide his/her/their passport(s). As for accompanying spouse, the certificate for marital relationship must be provided. As for accompanying child/children, who is/are below the age of 18, birth certificate(s) must be provided.

